
Selvitys perusopetuksen digitaalisten oppimisympäristöjen investointimäärärahan käytöstä 
 

 

Mäntymäki 

 

Henkilökunta vastasi keväällä 2018 digioppimiskyselyyn ja kysely uusittiin lokakuussa 2018. 

 

Johtoryhmä rehtorin johdolla on käsitellyt opettajien vastaukset ja päätynyt seuraaviin 

hankintoihin: 

 

1) uusittuihin kolmeen luokkahuoneeseen uudet näytöt. (=10 000 euroa). 

2) 40 kpl iPadiä + suojakuoret (=11 000 euroa) 

3) kuulokkeita (=500 euroa) 

4) ohjelmia ja tarvikkeita (= 1000 euroa) 

 

Yhteensä 22 500 euroa 

 

6.11.2018 yhteissuunnitteluajalla käsiteltiin digiasioita: 

- opettajakunta on tyytyväinen tehtyihin hankintoihin.  

- keskustelussa nostettiin esille uudelleen Linux-ympäristön soveltuvuus, koska 

kosketusnäytöt eivät toimi järjestelmässä. Suurin osa opettajakunnasta puolsi 

kuitenkin käytössä olevaa järjestelmää, joka mahdollistaa mm. läppärien (=500 kpl) 

hallitun ylläpidon. 

- läppärien hitaudesta ei ole ollut suuria ongelmia.  

- lisäksi keskusteltiin dokumenttikameroiden toiminnasta, koska tästä on tullut 

koulun ulkopuolelta huolestuneita kysymyksiä. Kukaan opettajakunnasta ei valittanut 

dokumenttikameroiden toimimattomuudesta, vaan niihin ollaan tyytyväisiä. 

- digitutor-järjestelmä toimii 

- joissakin luokissa dataprojektorien valoteho voisi olla parempi, kun käytetään 

dokumenttikameraa. Asiaan tulee korjaus, kun projektorit korvataan näytöillä. 

 

 

Kasavuoren koulu 

Henkilökunta vastasi keväällä 2018 digioppimiskyselyyn. 

Hankintasuunnitelma määrärahan käyttämiseksi kyselyn ja lukion kanssa tehtävän yhteistyön 

pohjalta on seuraava: 

- musiikkiluokan digitalisaatio   

Hankintasuunnitelman ovat tehneet yläkoulun ja lukion musiikiopettajat sekä 

digitutor yhdessä Suurin osa määrärahasta käytetään tähän. 

 - kirjasto  

Yhdessä lukion kanssa rakennamme erilaisiin esityksiin, videoiden tekemiseen, 

kaikkien oppiaineiden (esim. yläkoulun valinnaisen elokuvakurssin) ja oppilaskunnan 

käyttöön kirjastoon tilan, jossa on modernia esitystekniikkaa. Asiaa on käsitelty myös 

oppilasparlamentin kanssa, rehtori vieraili oppilasparlamentin kokouksessa ja kuuli 

oppilaiden ajatuksia ja ideoita. Osa määrärahasta käytetään tähän. 

  



Muut kyselyssä esiin tulleet toiveet: 

- vastauksissa on yksi dokumenttikameraan liittyvä huomio. Se hankitaan. 

  

- oppilaiden käytössä olevien koneiden uusiminen: kahdessa luokassa on vielä jäljellä sellaiset 

kiinteät vanhat koneet, joiden teho ei riitä uuden OPS:n tarpeisiin. Lisäksi yhteen (matematiikan) 

luokkatilaan on tarve hankkia koneet. Kokonaistarve on 60 uusiokannettavaa. Niitä uusitaan 

digimäärärahasta sen verran, kuin em. hankintojen jälkeen on varaa. 

  

- opettajakoneiden (luokkien kiinteät opettajakoneet) uusiminen tapahtuu lukion kanssa 

yhteistyössä, koska luokkatilat ovat yhteisiä. 

 

 

 

 


